

Styregruppemøde 11/4-2024 kl. 18:30 - 21.00

Deltagere: Mogens, Henrik, Poul, Lizzi, Clara, Lea, Anni, Sebastian,

Fraværende: Belinda, Alberte.

1. Valg af ordstyrer - Clara

2. Valg af referent - Lea

3. Godkendelse af dagsorden for i dag - Godkendt

4. Godkendelse af referat fra 13/3 - godkendt og generalforsamlingen d. 24/2 - godkendt

6. Børnerepræsentant - noget nyt? - Udgår

7. Lokalt foreningsnetværk PRAXIS - Kort info om det første møde. - Orientering. *De opmødte foreninger præsenterede sig for hinanden og vi fik kendskab til hvad der rør sig i de forskellige foreninger og hvilke udfordringer de står med. Netværkets formål er at skabe lyst og vilje til at fortsætte vores arbejde i foreningerne, at give redskaber og viden til at styrke vores lederskab, at skabe et refleksionsrum med ligesindede, at give støtte til at omsætte tanker til handling i egen forening og at give personlig sparring til de enkelte foreningers udfordringer eller fokusområder. Vi valgte at lægge fokus på, hvordan vi forventningsafstemmer med hinanden i foreningen og dermed også på hvordan vi håndterer uenigheder på en meningsfuld og konstruktiv måde. Mødet var det første af 5 møder, som vil blive afsluttet med en national konference d. 16. november, hvor alle netværkene fra hele Danmark mødes. Der vil løbende være mulighed for at deltage i 4 inspirationsmøder online om forskellige emner og der vil være 3x30 minutters personlig sparring pr. telefon, hvor Susanne følger op og spørger ind til hvordan det går med vores fokusområde.*

8. Huset

- a. Regi - *Orientering fra Henrik - Forespørgsel på om vi kan kontakte serviceafdeling i kommunen om at komme og lave en kontakt i stedet for en sensor i regirummet. Lyset slukker hele tiden. - Lizzi skriver til kommunen.*
- b. Sminkerum - *Orientering fra Henrik - Ønske om udskiftning af lys rundt om spejlene i det store rum. Pærerne springer hele tiden og de er dyre. Dem i det lille rum fungerer bedre. Der foreslås at lyset kunne skiftes til et system hvor man kan skifte mellem varmt og koldt lys. Henrik kontakter Anders og forhører om, hvad der kan lade sig gøre.*
- c. Orienteringer på opslagstavlen angående ansvarsområder og kontaktoplysninger. - *Det skal hænges op. - Kontaktinfo sendes til Lea og oversigt printes med kontaktinfo og hænges op til næste møde.*
- d. Nøgler - hvem har ansvaret for overblikket? - *Beslutning - Lizzi skriver til kommunen og forhører sig om hvordan vores nøgleregistrering skal foregå og beder om en opdateret liste over hvem der har nøgler nu/hvem de er registreret til.*

9. Ansvarsområder - noget nyt?

- *Medlemsindberetning - Orientering - Poul mangler at få adgang til koderne til wix og foreningsplatformen. Clara tilbyder sin hjælp. Flere tidligere medlemmer bøvler med at blive medlem af foreningen fordi de ikke er ferme til computer mm. Det opfordres til, at andre medlemmer, der ses med dem der bøvler, hjælper dem.*
- *Teknik - Lamper - Besked fra Rolf: Filtre til lamper i teknikken smelter. Ønske om anskaffelse af nye farvede LED lamper (8 stk.) - Mogens kontakter Rolf for afklaring.*
- *Bar - Alkoholbevilling - Brev fra politiet - bevillingen udløber 22/6-2024. Skal fornyes. Det er meget omstændeligt at skulle udfylde alle papirer, da mange af punkterne ikke giver mening, da vi er en frivillig forening. Poul udfylder alt hvad der handler om økonomi. Mogens undersøger nærmere, hvor meget der skal udfyldes og skriver ud til styregruppen, når der er svar.*

10. Ungdomsskolen - Beslutning - Clara er blevet tilbudt at overtage dramaundervisning i ungdomsskolen efter sommerferien. Hun spørger om der er interesse i at samarbejde med ungdomsskolen. Dvs. alt hvad der hedder økonomi ift ungdomsskolens forestilling står ungdomsskolen for. Billelsalg og barsalg vil gå til Sprøjtehuseteatret. Alle steder vil det fremgå at det er et samarbejde med Sprøjtehuseteatret. Der vil blive udformet en kontrakt, hvis vi siger ok, hvor vi skal skrive under. Opstart uge 36 og vil være torsdage fra 13.30-16.00. Rengøring mm. vil være en del af undervisningen. Det er en fordel at det er Clara der har holdet, så kommunikationen er nem at holde. Styregruppen siger ja til at der arbejdes videre på en kontrakt, som kan blive godkendt. Clara indkalder Styregruppen, når der ligger noget på skrift.

11. Produktioner - Status

- a) Den arabiske solsort: - *Orientering - Udsat til september og Lea er ny i produktionen. Budgettet er det samme. Billetter der var solgt er refunderet og den forestilling der var offentliggjort, er aflyst og udsat. Refunderingen står som gæld i Stripe og det udlignes, når der tjenes ind for nye billetter fra kommende forestillinger.*
- b) Juniorsprøjterne - *Orientering - De er i gang med den kommende forestilling og er i tænkeboks mht kommende sæson. Ønske til en evt kommende sæson er at holdet kan ligge torsdage og der er et ønske om en ny kompagnon. Lea kontakter Rolf ift hvem han kunne tænke sig hjælp fra og om vi skal hjælpe med noget fra styregruppen.*
- c) Minisprøjterne - *Orientering + beslutning - Budgettet er godkendt. Der er sendt ønske om sufflør og lysmand ud på vores Facebookside. Der er generalprøve 10. maj og forestillinger 13., 15., 18. og 19. maj. Styregruppemedlemmerne deler budskabet så godt vi kan.*
- d) Kvinder - *Orientering - Der arbejdes på manus og de er begyndt og mødes og der holdes læseprøver om torsdagen.*

12. Årshjul

- a. Udarbejdelse heraf - *Beslutning - Indtil videre nøjes vi med at have vores fælles foreningsårshjul i Min forening og kalenderen i køkkenet kan der skrives forestillinger og vigtige datoer (ikke hvornår nogle øver.)*

13. Nyhedsbrev: Hvad skal med og hvornår skal det næste sendes ud? - *Beslutning - Udskydes til næste møde.*

14. Velkomstbrev til nye medlemmer: - *Orientering fra Belinda og Henrik. - De finder en dato hvor de kan mødes og skrive noget. Udskydes til næste gang.*

15. Medlemsarrangementer og børn af medlemmer: - *Videre drøftelse fra sidst. I forbindelse med den seneste medlemsfest blev der tvivl om, hvorvidt medlemmers børn, som ikke selv er medlemmer, kan deltage i aktiviteter for indbudte medlemmer.*

- a) Forslag: Til medlemsarrangementer er det altid tilladt for medlemmer at medbringe hjemmeboende børn under 15 år, så længe arrangørerne er orienteret om antallet af deltagere. - *Drøftelse og beslutning - Der foreslås en egenbetaling for børn der deltager. Der tales for det stillede forslag, for at vise vores medlemmer at vi holder sammen og at de enkelte medlemmers børn også er velkomne i "teater-familien". - Det besluttet at det indkommende forslaget vedtages.*

16. Billeder til hjemmesiden: Hvor og hvornår? - *Beslutning - Næste møde d. 16/5*

17. Cafeaften - hvad må man? - *Beslutning - udskydes*

18. Eventuelt

Anni har været med til Nordea Fondens møde - der kan søges til jubilæumsforestilling. Det er en god idé. Frist på 3 mdr. før. Der kommer to andre fondsmøder i løbet af året, som Anni også tager med til.